



Board of Directors resolutions' disclosure

The Board of Directors of Muscat City Desalination Company S.A.O.G (the "Company") in their meeting held on 29 October 2018:

(i) approved the resignation of Mr. Takashi Ishizuka as Director of the Company for personal reasons with effect from 29 October 2018;

(ii) approved the appointment of Mr Kei Nakamura as a temporary Director of the Company to fill in the vacancy of Mr. Takashi Ishizuka with effect from 29 October 2018.

Mr. Kei Nakamura has a degree in Faculty of Commerce from Keio University, Japan. He is a seasoned professional with a rich and diversified experience of 29 years in various disciplines including the trade of machinery & infrastructure, EPC projects of district heating and cooling plant, co-generation plant and water business in the different countries all over the world.

(iii) approved the un-audited financial statements of the Company for the nine months period ended 30 September 2018 along with the Board of Directors' Report.

For Muscat City Desalination Company S.A.O.G

Tomotaka Inoue
Chief Financial Officer





إفصاح عن قرارات مجلس الإدارة

إن مجلس إدارة شركة مدينة مسقط للتحلية ش.م.ع.ع ("الشركة") في اجتماعهم الذي عقد في 29 أكتوبر 2018م قد:

1. وافق على استقالة الفاضل تاكاشي إيشيزوكا من عضوية مجلس إدارة الشركة وذلك لأسباب شخصية اعتباراً من تاريخ 29 أكتوبر 2018م.

2. وافق على تعيين الفاضل كاي ناكامورا كعضو مؤقت لمقعد الفاضل تاكاشي إيشيزوكا وذلك اعتباراً من تاريخ 29 أكتوبر 2018م.

يحمل الفاضل كاي ناكامورا شهادة في التجارة من جامعة كيو باليابان. وهو محترف محنك يمتلك خبرة 29 سنة غنية ومتنوعة في مختلف التخصصات بما في ذلك تجارة الآلات والبنية التحتية ومشاريع الهندسة والمشتریات والبناء ومصانع التدفئة والتبريد ويتملك أيضاً خبرة في التوليد المشترك لمصانع المياه في مختلف بلدان العالم.

3. وافق على القوائم المالية الغير المدققة للشركة لفترة التسعة أشهر المنتهية في 30 سبتمبر 2018م بالإضافة إلى تقرير مجلس الإدارة.

وقع بالنيابة عن شركة مدينة مسقط للتحلية ش.م.ع.ع

توماتاكو انيو
المدير المالي

